



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

den 14:e december klockan 2021 klockan 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Alexandra Lundh (AL)
Vice ordförande: Filip Grandén (FG)
Ekonomiansvarig: Erik Caverö (EC)
SAMO: Folke Karström (FK)
Arbetsmarknadsansvarig: Stina Olsson (SO)
Utbildningsansvarig: Jacob Warger (JW)
Informationsansvarig: Nathalie Hållvik (NH)

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Alexandra Lundh förklarar mötet öppnat kl. 17:47.

[AL]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer Stina Olsson till justeringsperson.

[AL]

§3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[AL]

§4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen.

[AL]

§5. Föregående protokoll (201021)

Mötet beslutar att bordlägga beslutet om föregående protokoll (201021)

[FK]

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande

Skickat ut slutgiltig kallelse inför sektionens möte 2 och förberett alla handlingar. Genomfört sektionens möte 2 tillsammans med alla i styret. Deltagit på KU och ska delta på FuM imorgon. Haft möte tillsammans med Filip och makerspace inför aspningen i LP3. Fört dialog med KLØS inför deras första arrangemang.

[AL]

Mötesordförande (Alexandra Lundh)

Sekreterare (Folke Karström)

Justeringsperson (Stina Olsson)



b. Vice ordförande

[FG]

Avlustrat jobbet med Aspning i LP2 , samt startat upp arbetet med aspning i LP3. Fixat med pHotos dörr som krånglat. Haft möte med ordförande och Makerspace om deras aspning. Genomfört sektionensmöte med resten i styret. Dagligt arbete med kommittéerna.

c. Ekonomiansvarig

[EC]

Dagligt arbete, börjat med att förbättra kassörsutbildningen.

d. SAMO

[FK]

Arbetat med JämH och arrangerat Filmkväll med JämH. Fortsatt planering av jämlikhetsveckan. Bokat in en stressföreläsning. Onsdagsarrangemang-workshop med H-styret. Haft sektionensmöte. Dagligt arbete.

e. Arbetsmarknadsansvarig

[SO]

Deltagit på onsdagsarrworkshop, haft individuella möten med alla i Harm om vår verksamhet och vision för våren, varit på ArmU.

f. Utbildningsansvarig

[JW]

Fortsatt dagligt arbete med SnH där vi försöker planera in nya arrangemang. Gått på UU där bland annat track kurserna diskuterades. Hjälpt till att hålla i sektionensmötet samt presenterat resultatet från student voice till sektionen. Varit med på onsdagsarr workshop med styret.

g. Informationsansvarig

[NH]

Sedan sist så har jag varit på workshop för att planera onsdags arr med styret, jag har fört protokoll på senaste sektionensmötet, laddat upp sektionensmöte 1 och reglementet på vår hemsida. Utöver detta mailat med klös om att de får sätta upp PR i skolan, och även mailat ut en uppmaning från Harm till mentorskapsprogrammet. Satt upp skitviktigt för läsvecka 5-8 och även PR:at sektionensmöte 2. Samt gått på ett möte med resterande Informationsansvariga på sektionen och utfört dagligt arbete.

Mötesordförande (Alexandra Lundh)

Justeringsperson (Stina Olsson)

Sekreterare (Folke Karström)



Beslutsfrågor

§7. Inval Lindholmsfestivalen

[AL]

Beslut: Mötet beslutar att välja in följande personer till Lindholmsfestivalen 2022:

Karin Örn Andersson till Ordförande
Jacob Larsson till Kassör
Emil Berzelius till ledamot
Leonard Bagiú till ledamot
Adam Blomgren till ledamot
Samuel Nilsson till ledamot
Lovisa Tholén till ledamot

§8. Inval DKV

[AL]

Beslut: Mötet beslutar att välja in följande personer till DKV 2022:

Johan Dittmer till Ordförande
Elliot Jonsson till Kassör
Albin Hazard till ledamot
Linus Volbeck Sondén till ledamot
Linus Fäldt till ledamot

§9. Inval H6

[AL]

Beslut: Mötet beslutar att välja in följande personer till H6 2022:

Erik Strige till Ordförande
Alfred Hallin till Kassör
Rebecka Johansson till ledamot
Annie Johansson till ledamot
Evelyn Winroth till ledamot
Mathilda Carrin till ledamot
Alice Hellström till ledamot
Måns Wiking till ledamot

Mötesordförande (Alexandra Lundh)

Sekreterare (Folke Karström)

Justeringsperson (Stina Olsson)



§10. Inval Nollk

[AL]

Beslut: Mötet beslutar att välja in följande personer till NollK 2022:

Evelina Svensson till Ordförande
Lovisa Flodman till Kassör
Douglas Van Leeuwen till ledamot
Anton Forsler till ledamot
Janina Udilijak till ledamot
Linnéa Eriksson till ledamot
Magnus Andersson till ledamot
Einar Oldberg till ledamot
Kevin Mostafavi till ledamot

Mötet ajourneras från 19:02 till 19:10.

[AL]

Mötet öppnas 19:10.

Diskussionsfrågor

§11. Ledighet H-styret

[AL]

Diskussion om huruvida H-styret ska vara anträffbara under jul fram till efter årsskiftet.

§12. Hemsidan

[NH]

Diskussion om fortsatt arbete med hemsidan. Diskussion om information från Infu.

§13. KLÖS

[AL]

Diskussion om hur vi skall följa upp med den nystartade arbetsgruppen.

§14. Möte kommitéer

[AL]

- Kandiderande
- Sittande

Diskussion om när vi skall ha möte med de nya kandidaterna i kommitéerna samt de som nu är sittande.

Mötesordförande (Alexandra Lundh)

Sekreterare (Folke Karström)

Justeringsperson (Stina Olsson)



Formalia

[AL]

§15. Övriga frågor

Erik Caverö: Fråga om en enkät som skall skickas ut?
Det har inte gjorts än.

§16. Nästa möte (260122)

[AL]

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

[AL]

§18. Avslutande

Alexandra förklarar mötet avslutat kl. 20:18.

[AL]

Mötesordförande (Alexandra Lundh)

Sekreterare (Folke Karström)

Justeringsperson (Stina Olsson)